
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. marts 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AA

Under et samråd den 8. januar 2020 oplyste ministeren, at vi ikke ved nok om de miljø-

fremmende stoffer i vandmiljøet, og at ministeren med henblik på de kommende vandpla-

ner ønsker en konkret strategi for miljøfremmede stoffer og bedre målinger heraf, jf. MOF

alm. del - samrådsspørgsmål L.

– Vil ministeren redegøre for ministerens konkrete strategi for den kommende vandplan-

periode, hvad angår gennemførelse af målinger af vandmiljøets kemiske tilstand, af

prioriterede stoffer og andre forurenende stoffer, som er omfattet af vandrammedirek-

tivet?

– Vil ministeren redegøre for, hvilke projekter i det forberedende arbejde til de kommen-

de vandplaner, der tjener til at opfylde vandrammedirektivets krav om målinger af

vandmiljøets kemiske tilstand, af prioriterede stoffer og andre forurenende stoffer?

– Vil ministeren oplyse, hvad ministeren vurderer, at et sådan måleprogram skal omfat-

te, og hvad måleprogrammet kan komme til at koste staten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF), René Christensen (DF), Erling Bon-

nesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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